
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDEȚUL  BIHOR 

 

PROCESUL VERBAL 

ÎNCHEIAT AZI  15.10.2019 

 

 

            Sunt prezenţi  9 consilieri locali , d-l  Albirt Bela, d-na Dull Melinda, d-l Biro Ferenc Sandor, 

d-na Gombos Brigitta  , d-l Homonai Alexandru , d-l Meszaros  Zoltan ,  d-l Simko Lajos , d-na Szabo Kinga 

, consilier-Viceprimar d-l Nagy Istvan Robert, Primarul d-l Bonisz Alexandru şi Secretarul comunei Cetariu 

d-na Sabău Mercedes 

Preşedintele  de şedinţă d-l  Albirt Béla ,  citeste ordinea de zi , după  cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărăre privind aprobarea programului de circulație a traseurilor autobuzelor aferente liniilor  

 

 721  Oradea-Paleu-Uileacul de Munte-Cetariu 

 722, Oradea-Paleu-Uileacul de Munte-Cetariu-Tăutelec-Șișterea-Șușturogiu 

 

2. Proiect de hotărăre privind  aprobarea structurii organizatorice, a statului de personal şi statului de funcţii  

pentru aparatul de specialitate al Primarului Comunei Cetariu 

 

3. Privind aprobarea volumului de masă lemnoasă care se va recolta în cursul anului 2019 din pădurea 

proprietate publică a Comunei Cetariu , a modului de valorificare și a metodologiei de calcul a prețurilor de 

referință  a masei lemnoase  

 

4. Diverse  

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Vă rog să votaţi dacă sunteţi de acord cu ordinea de zi. 

 

Ordinea de zi  este aprobată în unanimitate pentru. 

 

HOTĂRÂRI 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

15.10.2019 a fost convocată şedinţa extraordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din 

totalul de 11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 9 consilieri , lipsesc motivat d-l Drugas Marius 

şi d-l  Nagy Sandor. În condiţiile acestea şedinţa noastră este legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate 

calificată de  7 voturi.   

Toți ați citit  Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  2.10.2019. Vă rog să votati pentru 

aprobarea acestuia. 

 

Pentru? 9     Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 0 

Szabo Kinga           

Homonai Alexandru 

           Meszaros  Zoltan  

          Gombos Brigitta   

          Biro Ferenc Sandor                         

           Simko Lajos  

     Albirt Bela 

     Dull Melinda 



 

 

Conform părerii d-lui consilier Meszaros Zoltan care este şi şofer de autobuz pe rutele în cauză şi după o lungă 

dezbatere, s-a  hotărât aprobarea programului de circulație a traseurilor autobuzelor aferente liniilor  

 721  Oradea-Paleu-Uileacul de Munte-Cetariu 

 722, Oradea-Paleu-Uileacul de Munte-Cetariu-Tăutelec-Șișterea-Șușturogiu cu 

eliminarea cursei 5 Duminica. 

 

D-l Albirt Béla – preşedintele de şedinţă 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu Proiectul de hotărăre privind   programului de circulație a traseurilor 

autobuzelor aferente liniilor  

 721  Oradea-Paleu-Uileacul de Munte-Cetariu 

 722, Oradea-Paleu-Uileacul de Munte-Cetariu-Tăutelec-Șișterea-Șușturogiu cu 

eliminarea cursei 5 Duminica? 

 Dacă nu vă rog să votați 

 

Pentru? 9 Nagy Istvan Robert         Împotrivă? 0            Abţineri? 0 

       Szabo Kinga               

       Albirt Bela 

                              Meszaros  Zoltan  

                  Dull Melinda 

            Gombos Brigitta   

           Simko Lajos 

      Homonai Alexandru 

      Biro Ferenc Sandor  

        

D-na Sabău Mercedes-secretar 

Prezintă un raport privind necesitatea aprobării structurii organizatorice conform prevederilor Codului 

administrativ .         

 

D-l Albirt Béla – preşedintele de şedinţă 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice, a 

statului de personal şi statului de funcţii  pentru aparatul de specialitate al Primarului Comunei Cetariu? Dacă nu , 

vă rog să votați 

 

Pentru? 8 Nagy Istvan Robert         Împotrivă? 0            Abţineri? 1      Dull Melinda 

Szabo Kinga                  

             Meszaros  Zoltan  

                  Albirt Bela 

            Gombos Brigitta   

           Homonai Alexandru 

      Simko Lajos 

     Biro Ferenc Sandor       

 

D-l Bonisz Alexandru- primar 

Prezintă un raport privind faptul că din valorificarea masei lemnoase  va fi achitată taxa de pază .                   

 

D-l Albirt Béla – preşedintele de şedinţă 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu Proiectul de hotărăre privind  volumul de masă lemnoasă care se va 

recolta în cursul anului 2019 din pădurea proprietate publică a Comunei Cetariu ,  modul de valorificare și  

metodologia de calcul a prețurilor de referință  a masei lemnoase? Dacă nu vă rog să votați 

 

 

 



Pentru? 9 Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 0  

Szabo Kinga                  

             Meszaros  Zoltan  

                  Albirt Bela 

            Gombos Brigitta   

           Simko Lajos 

      Homonai Alexandru 

      Dull Melinda 

      Biro Ferenc Sandor                         

 

D-l Albirt Béla – preşedintele de şedinţă 

 Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

   Albirt Béla          Secretar 

             Jr. Sabău Mercedes  


